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Статья посвящена историко-правовому анализу административного законодательства Российской Федерации и 

дальнейшей перспективе его развития в свете принятия нового Кодекса об административных правонарушениях. Дела-

ется вывод о том, что ныне действующее административное законодательство вносит больше разногласий и споров, чем 

конкретики, в упорядочение правоотношений лиц, проживающих на территории России, с органами государственной 

власти. Авторы высказывают мнение о необходимости совершенствования административно-правового регулирования, 

чему должен послужить новый КоАП РФ.
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The article is devoted to the historical and legal analysis of the administrative legislation of the Russian Federation and the 

further prospects for its development in the light of the adoption of the new Code of Administrative Offenses. It is concluded that 

the current administrative legislation introduces more disagreements and disputes than specifics in the regulation of legal relations 

of persons living in Russia with state authorities. The authors express an opinion about the need to improve administrative and legal 

regulation, which should serve as a new Code of Administrative Offenses of the Russian Federation.
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